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Betreft: Schriftelijke vragen van Partij van de Arbeid over het IHP VO/Binnensportaccommodaties 

Geacht college, 

Afgelopen week vond een – wat ons betreft succesvolle – stadsronde plaats inzake het 

raadsvoorstel IHP VO/binnensportaccommodaties. Per thema hebben we informatie kunnen 

ophalen bij betrokkenen en inmiddels is er ook door meerdere organisaties/burgers een schriftelijke 

bijdrage aangeleverd, in het RIS te vinden. Naar aanleiding van uw voorstel IHP en de stadsronde 

heeft onze fractie de volgende vragen. Wij hopen dat u deze voor de raadsronde van 4 februari 

2025 kunt beantwoorden. 

IvOO-diplomastroom 

1. Bent u bereid in te gaan op de wens van het IvOO om deze school voor de ‘tussenfase’ 

(waarmee wij bedoelen: de periode tot de definitieve nieuwe locatie) te koppelen – of liever 

gezegd: gekoppeld te houden – aan het Bonnefanten College? Zo nee, waarom niet? Zo ja, 

welke praktische uitdagingen dienen dan te worden opgelost op de locatie 

Bemelerweg/Bemelergrubbe om de tussenfase voor alle daar tijdelijk geplaatste scholen 

(huidig Bonnefanten College, huidig VMBO Maastricht en IvOO-diplomastroom) zo prettig 

mogelijk te maken? 

2. Kunt u toelichten in hoeverre u bij de ontwikkeling definitieve huisvesting voor de leerlingen 

van de IvOO-diplomastroom ‘gebouwelijk’ rekening zult houden met de doelgroep? Daarmee 

bedoelen wij: gaat u met de school en het schoolbestuur om de tafel om te bespreken hoe 

een schoolgebouw voor deze groep zo optimaal mogelijk kan worden ingericht, passend bij 

de doelgroep en hun behoeften? 

NOVO College 

3. U beoogt het NOVO College tijdelijk op 2 locaties te huisvesten, namelijk de huidige locatie 

van de Nutsschool en de huidige locatie van de Emile Wesly school. Klopt het dat de eerste 

tijdelijke de Nutsschool zal zijn en daarmee dus uw voorkeurslocatie voor tijdelijke 

huisvesting van het NOVO College? 



  
4. Het gebouw van de Emile Weslyschool aan de Beeldsnijdersdreef heeft – volgens uw eigen 

IHP PO 2024 – een conditiescore genummerd 3. Al in het IHP van 2019 kreeg de technische 

staat van dit gebouw een totaaloordeel ‘geel’. Kunt u toelichten waarom u van mening bent 

dat dit gebouw geschikt is of wordt voor de tijdelijke huisvesting van de leerlingen van het 

NOVO College? 

5. Mocht het IvOO mee kunnen bewegen met Bonnefanten (zie vraag 1 en 2), is het dan 

mogelijk het NOVO College tijdelijk in het huidige pand van het Bonnefanten College te 

huisvesten, al dan niet in combinatie met de locatie huidige Nutsschool (zodat er in west 

enost locaties ontstaan)? Met andere woorden: is er de mogelijkheid om de Emile Wesly 

niet langer als optie te handhaven omdat andere locaties (ook voor tijdelijke huisvesting) 

meer wenselijk worden geacht? 

6. Op de langere termijn beoogt u de structurele huisvesting van het NOVO College in de 

volgende herijking van het IHP. Wordt bij een herijking hiervan ook gekeken naar – in 

verband met fluctuerende aantallen – eventueel samenvoegen van NOVO College en het 

huidige EOA (nu op basisschool De Poort)? 

Faciliteiten 

Één van de uitgangspunten van het IHP betreft de toegevoegde waarde van een combinatie van 

onderwijs en sportfaciliteiten. Voorts hebben de scholen ook andere faciliteiten (zoals een aula) die 

nuttig zijn voor de omgeving. 

7. Is het college bereid over het gebruik hiervan buiten reguliere schooltijden afspraken te 

maken met LVO die eventueel vertaald worden in service level agreements? 

MCM 

Aanstaande september start het Montessori College (MCM) met het tweede studiejaar. Groei in 

leerlingaantallen is onzeker maar ligt in de lijn van de verwachtingen. Er is reeds een budget 

beschikbaar gesteld voor huisvesting. Verduidelijking van toekomstige ontwikkelingen van de 

huisvesting (na de uitbreiding met de Regenboogschool) ontbreekt echter in het IHP. 

8. Is het college met ons van mening dat een concreet plan voor de komende 1-2 jaar van groot 

belang is? Zo ja, kan het college hierover meer duidelijkheid geven voor de 

domeinvergadering van 4 februari a.s.? 

Met vriendelijke groet, 

Maren Slangen Harry Schouten 

PvdA Maastricht GroenLinks Maastricht 


